
Zápis
z 33. řádného zasedání Akademického senátu

FSI VUT dne 20. 5. 2021

Místo konání: realizováno přes MS Teams
Čas konání: 14:00 – 16:00
Přítomní:
Omluveni:
Neomluveni:
Hosté: děkan doc. Katolický, proděkani prof. Křupka, doc. Hlinka, doc. Fuis a

Ing. Bednář, tajemník Ing. Tesař
Zasedání řídil: doc. Návrat

Program:
1. Volba skrutátorů
2. Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z 32. řádného zasedání, plnění usnesení
3. Informace vedení fakulty, informace z grémií
4. Informace o stavu příprav rekonstrukce budovy A3
5. Schválení Výroční zprávy o hospodaření FSI VUT za rok 2020
6. Schválení Analytických podkladů pro výroční zprávu o hospodaření FSI VUT za rok 2020
7. Schválení Rozdělení finančních prostředků na FSI VUT na rok 2021
8. Schválení Výroční zprávy o činnosti FSI VUT za rok 2020
9. Konečné projednání Zprávy o hodnocení výuky v bakalářských a magisterských studijních

programech za ZS 2020/2021
10. Schválení zástupců do komisí pro výběrová řízení
11. Různé

Zasedání zahájil a řídil předseda AS FSI doc. Návrat.

Představení přizvaných účastníků jednání

Doc. Návrat přivítal pana děkana, proděkany prof. Křupku, doc. Hlinku, doc. Fuise a Ing. Bednáře
a tajemníka Ing. Tesaře. Zasedání se dále zúčastnili někteří z nově zvolených senátorů.

ad 1) Volba skrutátorů

Návrh skrutátorů: doc. Klimeš, Ing. Houfek
Hlasování: pro: 18 proti: 0 zdržel se: 2

1/4



ad 2) Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z 32. řádného zasedání, plnění
usnesení

Usnesení: AS FSI schvaluje program 33. řádného zasedání.
Hlasování: pro: 23 proti: 0 zdržel se: 0

Usnesení: AS FSI schvaluje zápis z 32. řádného zasedání ze dne 22. 4. 2021.
Hlasování: pro: 22 proti: 0 zdržel se: 1

Plnění usnesení:
Akademický senát VUT schválil na zasedání 18. 5. 2021 Dodatek č. 2 k jednacímu řádu AS FSI VUT.

ad 3) Informace vedení fakulty, informace z grémií

Děkan:
- Na základě nové kolektivní smlouvy VUT dochází od 1. 7. 2021 pro zaměstnance k navýšení

hodnoty stravenky na 120 Kč. Pro FSI to znamená navýšení rozpočtu o cca 1 milion korun ročně.
- Pokračuje diskuze ke konceptu jedné smlouvy na VUT, zejména výši úvazku.
- Připravuje se měsíčník Newsletter VUT, první číslo má vyjít 1. 7. 2021 pod záštitou kancléře.

prof. Štětina:
- AS VUT:

- Proběhlo zasedání AS VUT.
- Architekt města Brna navrhl bez vědomí univerzity na pozemcích VUT na Kraví hoře

výstavbu nemocnice. Oficiální vyjádření VUT je k dispozici na webu VUT.
- Byl schválen rozpočet VUT, došlo ke krácení rozpočtu na informační systém.
- Byla schválena výroční zpráva VUT.

- Rada pro informační systém plánuje přechod domény na jméno.příjmení@vut.cz.
doc. Roupec:
- Souběžně se zasedáním AS FSI probíhá sněm Rady vysokých škol, je diskutována analýza

mezd, návrh na uzákonění mezd v regionálním školství ve vazbě na průměrnou mzdu.
- Národní kontrolní úřad – fondy vysokých škol.

RNDr. Popela:
- RVŠ:

- Doplnil Usnesení NKÚ, upozornil na možné důsledky týkající se fondů vysokých škol.
Ing. Konečná:
- SK AS VUT schválila pravidla interního fondu studentské podpory pro rok 2021, podpora akcí

studentů VUT konaných pro akademickou obec. Termín přihlášek je do 21. 6. 2021.
- SK VŠ pořádá konferenci Eurodoc 2021 v termínu 14. - 15. 7. 2021, účastní se jí zástupci všech

evropských států. Informace k přihlášení budou k dispozici v měsíci červnu (informace poskytne
Ing. Kosová).

ad 4) Informace o stavu příprav rekonstrukce budovy A3

Tajemník Ing. Tesař detailně seznámil přítomné senátory s plánovanou rekonstrukcí budovy A3 včetně
předpokládaných nákladů, probíhajícího výběru zhotovitele stavby. Prezentovat další etapy
rekonstrukce areálu fakulty.

ad 5) Schválení Výroční zprávy o hospodaření FSI VUT za rok 2020

Tajemník Ing. Tesař bod uvedl a připomněl, že výroční zpráva o hospodaření FSI VUT za rok 2020
byla předložena AS FSI VUT na 31. zasedání 25. 3. 2021. Informoval, že proběhlo podrobné
připomínkové řízení a poděkoval členům finanční komise za spolupráci.
Předseda finanční komise prof. Štětina prezentoval projednávání a časový harmonogram setkávání
komise. Konstatoval, že finanční komise dokument doporučuje ke schválení.

Usnesení: AS FSI schvaluje Výroční zprávu o hospodaření FSI VUT za rok 2020 ve znění ze dne
13. 5. 2021.
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Hlasování: pro: 31 proti: 0 zdržel se: 0

ad 6) Schválení Analytických podkladů pro výroční zprávu o hospodaření FSI VUT
za rok 2020

Tajemník Ing. Tesař bod uvedl a informoval, že schválení Analytických podkladů pro výroční zprávu
o hospodaření FSI VUT za rok 2020 bylo projednáváno dohromady s Výroční zprávou o hospodaření
FSI VUT za rok 2020 (viz bod 5).
Předseda finanční komise prof. Štětina prezentoval projednávání a časový harmonogram setkávání
komise. Konstatoval, že finanční komise dokument doporučuje ke schválení.

Usnesení: AS FSI schvaluje dokument Analytické podklady pro výroční zprávu o hospodaření Fakulty
strojního inženýrství VUT v Brně za rok 2020 ve znění z 13. 5. 2021.
Hlasování: pro: 31 proti: 0 zdržel se: 0

ad 7) Schválení Rozdělení finančních prostředků na FSI VUT na rok 2021

Děkan fakulty předal slovo tajemníkovi Ing. Tesařovi, který senátory informoval o změnách oproti
předložené verzi z důvodu změny vstupních dat. V průběhu projednávání proběhlo vypořádání
připomínek. Konstatoval, že rozpočet je v dlouhodobém růstu, došlo k navýšení institucionální
podpory, projektové činnosti i růstu mezd. Na dotaz prof. Maci odpověděl, že oproti prvotnímu návrhu
došlo k úpravě vstupních dat do rozpočtu (rozpočet VUT), které se promítly do konečné podoby
rozpočtu.
Předseda finanční komise prof. Štětina senátory informoval o důkladném projednání a konstatoval, že
finanční komise dokument doporučuje ke schválení.

Komentář prof. Spousty, že se neztotožňuje s předloženým rozpočtem připraveným podle pravidel.
V diskuzi vystoupil prof. Štětina a upozornil na odvody. Do diskuze se připojil děkan doc. Katolický.
RNDr. Popela informoval o novinkách z RVŠ.

Usnesení: AS FSI schvaluje dokument Rozdělení dotace finančních prostředků na Fakultě strojního
inženýrství VUT v Brně pro rok 2021 ve znění z 18. 5. 2021.
Hlasování: pro: 29 proti: 0 zdržel se: 1

ad 8) Schválení Výroční zprávy o činnosti FSI VUT za rok 2020

Proděkan Hlinka představil senátorům výroční zprávu o činnosti FSI VUT za rok 2020, seznámil je
s drobnými korekturami a formálními úpravami textu.

Usnesení: AS FSI schvaluje Výroční zprávu o činnosti FSI VUT za rok 2020 ve znění ze dne
19. 5. 2021.
Hlasování: pro: 29 proti: 0 zdržel se: 0

ad 9) Konečné projednání Zprávy o hodnocení výuky v bakalářských a 
magisterských studijních programech za ZS 2020/2021

Proděkan Fuis uvedl, že komentáře k předložené zprávě byly vypořádány spolu se studijní komisí.
Ing. Konečná představila stanovisko studijní komise a konstatovala, že studijní komise zprávu
projednala a připomínky byly vypořádány.

Usnesení: AS FSI projednal Zprávu o hodnocení výuky v bakalářských a magisterských studijních
programech za ZS 2020/2021 a neměl další pozměňující připomínky.
Hlasování: pro: 30 proti: 0 zdržel se: 1
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ad 10) Schválení zástupců do komisí pro výběrová řízení

ÚFI, VaV junior
zástupce: Mgr. Hoderová, náhradník: Ing. Popela (LÚ)
Hlasování: pro: 31 proti: 0 zdržel se: 0

ÚADI: 2x asistent transferu technologií
zástupce: doc. Klimeš, náhradník: doc. Blecha
Hlasování: pro: 29 proti: 0 zdržel se: 2

ad 11) Různé

Předseda senátu doc. Návrat shrnul činnost AS FSI VUT v letech 2017 až 2021. Současně upozornil
na podklady k jednání AS FSI na sdíleném disku. Poděkoval senátorům a senátorkám za činnost,
otevřené a transparentní jednání. Dále poděkoval všem předsedům komisí AS FSI, studentské
komoře a její předsedkyni Ing. Kosové, zástupcům senátu VUT, tajemnici senátu p. Rohovské.
Závěrem poděkoval děkanovi, proděkanům a tajemníkovi za vstřícné jednání.
Doc. Návrat jmenovitě poděkovat RNDr. Dvořákovi a doc. Pacalovi za jejich dlouhodobé významné
působení v AS FSI, jeho pracovních komisích a orgánech a navrhl jejich ocenění stříbrnou medailí
VUT. Podporu návrhu vyjádřil Ing. Ramík.

Usnesení: AS FSI děkuje RNDr. Dvořákovi a doc. Pacalovi za jejich dlouhodobé významné působení
v AS FSI, jeho pracovních komisích a orgánech, váží si jejich významného přínosu k rozvoji
akademické samosprávy na FSI a VUT a podporuje návrh na jejich ocenění.
Hlasování: pro: 27 proti: 0 zdržel se: 2

Závěrem v diskuzi s poděkováním vystoupili děkan fakulty doc. Katolický, RNDr. Dvořák, prof. Maca
a doc Pacal.

Doc. Vašík připomněl ustavující zasedání nového AS FSI VUT, které se uskuteční 27. 5. 2021.

Poté bylo zasedání ukončeno.

Verifikoval:
předseda AS FSI předsedkyně SK AS FSI
doc. Ing. Tomáš Návrat, Ph.D. Ing. Petra Kosová

zapsala: Mgr. Pavla Svobodová, Ph.D.
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